
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 19/2024

Aika: 13.5.2024, klo 17.15

Paikka: Netlightin toimisto, Pohjoisesplanadi 33 A, 4. kerros

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander (poistui ja palasi kohdassa 7.)

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 17.13.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Niklas ja Valentin.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohdat “10.1. Perustieteiden korkeakoulun kandineuvoston kokous 13.5.” ja

“10.2. Infonmaisteri-info”, siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti ja muokattiin kohdan

10.3. nimeksi “Muut esille tulevat asiat”.

Hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Markus ilmoitti, että evääksi on pientä evästä ja skumppaa Netlightin tarjoamana.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Erik: Palautti Ohjelmointistudio 2:n projektin taas [oli saanut lisäaikaa]. Lisäksi kävi



lukiollaan vuoden sykkiläispäivässä, jossa oli mm. Ibe puhumassa.

Matvei:Näki eilen koiraa, joka tulee asumaan kylään. Tänään heräsi aika aikaisin ja

puuhasteli vähän kaikkea, hyvä päivä.

Alli: Työt ovat olleet pääosin vielä orientoitumista, mikä on ollut kivan chilliä.

Viikonloppuna äitienpäivämökkeilyssä sai ensimmäiseksi tehtäväkseen huussin

tyhjentämisen, jonka nakittamisessa oli ystävällisesti antanut armoamuulle hallitukselle

viime viikonloppuna. Perjantaina “ei nähnyt sateenkaaria” [tarkoitti revontulia].

Markus:Hyvinmenee. Tänään oli ensimmäinen työpäivä, mikä oli pitkälti ihmettelyä ja

perässäkäppäilyä. Viikonloppu oli vauhdikas, mutta nyt panostaa rauhoittumiseen ja

tavalliseen arkeen.

Kerttu:Hyvää kuuluu. Lauantaina teki 12 tunnin päivän suunnistuksen SM-sprintin

järjestelyissä, mikä oli hauskaOtaniemi-tapahtumajärkkäilyn ja lapsuuskuplan

kokemusten kohtaaminen. Tänään on pohtinut, miten asuntonsa avaintenpalautus toimii,

kun ei ole Suomessa niitä antamassa.

Valentin:Hyväksyi HOAS:lta asuntotarjouksen junassamatkalla tänne!Muuttaa

Jätkäsaareen kämppiskämppään.

Aino:Kävi lounaalla kaverin kanssa ja sen jälkeen katsastamassa Etelä-Suomalaisen

Osakunnan tilat, mikä oli ihan siistiä. Yritti mennä Amos Rexiin, mutta ilmaispäivä aiheutti

hirveät jonot.

Sara Sofia: Jakoi ISOkasteesta opitun huomion: jos rastilla käytetään paperilappuja,

rastipaikaksi ei kannata valita laituria. ISO-ryhmäkuvat aiheuttavat pientä päänvaivaa, ja

fopastaittohaasteita ilmeni, kunMarkus ja Vilppu olivat innostuneet tekstiensä kanssa.

Vilppu:Oli myös lauantaina SM-sprintin järkkäilyissä, mikämotivoi urheilemaan.

Kisakeskus Tapiolan keskustassa oli magea. Hommana seisoi yhteensä 7 tuntia

ohjaamassa autoja saman suojatien yli ja onnistui palamaan koko naamasta, kun “mulla on

lippis niin ei voi palaa kuin nenä ja korvat” -mindset ei pitänytkään paikkaansa. Muutoin

järjestellyt uutta kotia.

Niklas:Viime kokouksen jälkeiset temppelinrakennuspäivät oli yksi vuoden parhaista

tapahtumista. Sidequestina kävivät pelastamassa Athenen baarin kotiinsa, vaikkakin parin

päivän jälkeen kävi ilmi, että kämppis on ostanut uuden kämpän. Äitienpäivänä porukat oli

mökillä, joten sai koko päivän puuhattua assarihommia ja viikkistä. Tänään oli myös

ensimmäinen työpäivä.

Kalle:Kuuluu ihan hyvää. Näki revontulet, kun oli sattumalta sinä päivänä päättänyt

korkata kevään telttailukauden. Sunnuntain äitienpäivänvietossa Torronsuolla tajusi vasta

lopussa, että olisi pitänyt laittaa Gigaskaba-kilometriseuranta päälle.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Sara Sofia Koivisto
Hermanninsitsi edustuspaikka 12.4.
98 € * 0,75 = 73,5 € 73,50 € Hyväksytty

Tino Poutiainen Olkkarin uusi vaaka + patterit 22,98 € Hyväksytty



Tino Poutiainen OTMK kuukauden lehti 8,90 € Hyväksytty

Tino Poutiainen Nahkaviikonpäivä 27.2 eväät 13,05 € Hyväksytty

Tino Poutiainen Nahkaviikonpäivä 8.5 eväät 8,65 € Hyväksytty

Tino Poutiainen OTMK Munajahti munat 53,04 € Hyväksytty

Eeva Elsa Helena Einiö
Lentoliput ESTIEM Helsinki visits Xanthi
-reissulle. 150,00 € Hyväksytty

Matvei Telov Ruuat ISOkasteeseen 9.5.2024 154,57 € Hyväksytty

Nita Sirkka Kaplaaki 50 vuosijuhlaedustus 75,00 € Hyväksytty

Nea Nieminen Megakaljakroken jatkojen hodarit (27.4.) 149,78 € Hyväksytty

Juuso Seuri Qkkachatin evästä ja rekvisiittaa. 50,00 € Hyväksytty

Kaappo Raivio
Peijaiset 2024 bensat. Noin 150 km
pääkaupunkiseudulla. 19,95 € Hyväksytty

Vilhelmiina Kuusisto
Abitiimin kokouseväät tapaamiseen
5.2.2024 6,54 € Hyväksytty

Aino poistui kokouksesta ajassa 17.54.

Markus Laine

AYY:n vuosijuhlien 18.5. edustuspaikka
(89,5€, sovittu korvaus 75% lipun hinnasta
eli 67,13€) 67,13 €

Hyväksytty

Elisa Heikkilä Yöjäynä tarpeisto 29.4. 8,38 € Hyväksytty

Anton Vepsä
ESTIEM Fuksiexchange -lennot 5 kpl
athenelaiselle 650,00 € Hyväksytty

Alli Kolho

AYY14 vujuedustus, sovittu korvaus 75%
lipun hinnasta 100€ asti; 0,75 * 89,5 = 67,13
(€) 67,13 €

Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

FRS Finland Oy
Wappulautta: 30.04.2024 M/S Okeanos &
M/S Tuulispää 1 511,00 € Hyväksytty

Aino palasi kokoukseen ajassa 17.56.

S-Business Oy Namubufferi 437,97 € Hyväksytty



8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia reagoitavia hakemuksia, mutta keskusteltiin eilen hallitussähköpostiin

saaduista 663 spämmihakemusta. Spämmin estämiseksi koko hakemussivu on

tällä hetkellä väliaikaisesti alhaalla, ja todettiin, että koetetaan selvittää bottien

esto sivulle kesän aikana.

8.4. Laskujen hyväksyminen kesän aikana
Annettiin Erik Oksaselle oikeusmaksaa laskuja touko-elokuun aikana

puheenjohtajan tai varapuheenjohtajan hyväksynnällä.

8.5. Athenen tietosuojapolitiikka
Alli esitteli joltakin kiltalaiselta esiin nousseen kyselyn siitä, onko ok että

Ilmomasiinassa julkaistaan ilmoittautuneiden nimitiedot oletusarvoisesti,

vaikka nämä ovat tietosuoja-asetuksenmukaan henkilötietoja. Keskusteltiin

aiheesta ja todettiin, että nykyinen ilmoittautumislomakkeessa lukeva “Nimi on

julkinen tieto. Voit halutessasi ilmoittautua tapahtumaan salanimellä”

-pohjustus on tällä hetkellä riittävä.

Alli nosti esiin myös löydöksen killan nettisivuilta, jonkamukaan killan

rekisteriyhteyshenkilö olisi Juho Alin. Keskusteltiin tämän pohjalta yleisesti

nettisivujen päivittämisen rutiineista, ja Kerttu lupasi luoda

hallitustestamenttipohjan, johon voidaan kerätä tämän tyyppiset vuosittain

toistuvat päivitykset.

8.6. Kiltatuotetilanteen päivitys kesällä
Kerttu ilmoitti, että sukkatilaus on luultavasti saapumassa seuraavan

kuukauden sisällä, eikä hän itse ole maassa tällä aikavälillä, joten delegoi

paketin vastaanoton Telegramissa.

Lisäksi keskusteltiin phuksikassien tilausmääristä. Kasseja ja sponsoritavaraa

pyritään viime vuoden aktiivisuuksien perusteella hankkimaan kaikille

kandiphukseille sekä noin puolille mkv-phukseista.

8.7. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin tauolle ajassa 18.10.



Palattiin tauolta ajassa 18.15.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Niklas kertoi, että on nyt lakkauttanutMailchimpinmaksullisen version. Tänään

lähti myös kevään viimeinen viikkis, joten Niklas on päässyt niiltä osin lomille.

10. Opintoasiat
10.1. Perustieteiden korkeakoulun kandineuvoston kokous 13.5.

Alli ei päässyt paikalle, mutta välitti kokouksen kuulumiset muilta

opintovastaavilta saatujenmuistiinpanojen perusteella:

- Ohjelmointi 2 -kurssin suorituskielivaihtoehdoksi lisättiin myös suomi.

- Johtaminen organisaatiossa -kurssin toteutus siirtyy keväältä syksylle.

- Sosiaalipsykologia-kurssin osalta keskusteltiin Sisussa olevista kurssin

sisäänoton kriteereiden epämääräisyyksistä.

- AllWell-tulokset käytiin läpi, ja Athene-relevanttina huomiona nousi

etenkin TePsy-opiskelijoiden kohonnut burnoutriski muihin

koulutusohjelmiin verrattuna.

10.2. Infonmaisteri-info
Keskusteltiin tapahtumanmyöhäisestä ajankohdasta (27.5.) ja realistisesta

osallistujamäärästä suhteessa vaadittuihin järjestelyihin ja todettiin, että

tapahtuma jätetään ehkä sittenkin suosiolla väliin.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Alli kertoi, että kevätjuhlajärjestelyt ovat etenemässä, ja hän delegoi näitä

hallitukselle vielä Telegramissa.

Lisäksi kolme vuotta kasattu tietopaketti Opiskelijan oikeuksista löytyy vihdoin

myös killan nettisivuilta!

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Kevään sopimuskierros etenee, mutta budjetoidut tulot vaikuttavat silti tulevan

laskemaan. Sovittiin, että katsotaan kesän aikana tilannepäivitys killan

kokonaisbudjettiin, kun sopimusneuvottelut päättyvät.

Ysvitiimi on päästetty lomille, joten Kalle laittoi tänään itse ensimmäisen

rekryilmoituksen Telegramiin.

12. Yhteisö
12.1. Ajankohtaiset asiat

Torstaina AATUn yhteislähtö, muuten ei erityisempää.



13. Tapahtumat
13.1. Viherhaalarisitsit 24.5.

Sitsien osalta hommat rullaavat, ilmoittautuminen aukeaa pian. Työvoiman

kanssa onmahdollisesti pientä vajetta. Valentin ilmoittautui vapaaehtoiseksi

sitsiavuksi.

13.2. Killan kesäpäivät
Keskusteltiin tapahtuman järjestelystä ja vastuista. Athene 25 -toimikunnalla

onmyös ollut joitakin kiinnostusta tapahtuman järjestelystä, joten

koordinoidaan heidän kanssa. Tavoite kuitenkin on järjestää kesäpäivät elokuun

alussa, ehkä jollain muulla kuin Otaniemi-twistillä.

13.3. Muut esille tulevat asiat
-

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Sara Sofia nosti esiin pohdinnan siitä, pitäisikö phuksipistekorttien pisteiden

merkitsemiskäytänteitä muokata niin, etteivät phuksit saa tehdä tätä itse vaan

ISOt tai hallitus merkitsisi ne. Keskusteltiin aiheesta ja sovittiin, että tämä

kuulostaa hyvältä kunhanmerkitsemiskäytännöistä tehdään selkeät

ohjeistukset.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Ei erityisempiä.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Kuitattiin Valentinilta yksi (1) performanssisakko ennen kokousta esitetystä

lauluesityksestä.

Annettiin täyttämättömästä esityslistasta yksi (1) sakko Sara Sofialle ja Kallelle

kummallekin.

Kuitattiin vieläMatveilta neljä (4) sakkoa Las Vegasin panoksista.

Kerttumuistutti Erikiä ja Kallea näiden performanssisakoista. Annettiin Erikille

toteutukseen lisäaikaa toukokuun hengailuun asti.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Kerttu pyysi hallitukselta viimeisten pöytäkirjojen tarkistusta mahdollisimman

ripeästi tällä viikolla, jotta ne ennätetään saamaan nettiin ennen hänenmaasta

poistumistaan.



17. Muut esille tulevat asiat
Päätettiin toukokuun hengailun päiväksi 28.5.

Sovittiin kesäkuun hengailun järjestelyvastuu Niklakselle ja heinäkuun Kallelle.

Keskusteltiin lisäksi excursiosta Niklaksen vesipallofinaaliin perjantaina.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään varaslähtöviikolla eli viikolla 34, tarkempi ajankohta päätetään

lähempänä. EväsvuorossaMatvei.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.55, jaMarkus kiitti hallitusta onnistuneesta vuoden

ensimmäisestä puoliskosta!

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Niklas Koskela Valentin Jutila

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


